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Rik Kriekels aan het woord
Beste Diepenbekenaar,

Goede voornemens
Een nieuw jaar starten we steeds met goede voornemens, een 
vat vol ambities en een bak vol beloftes. Helaas stellen we 
meestal na enkele maanden vast dat die voornemens misschien 
iets te rooskleurig waren. Daarom stellen wij het als ons  
persoonlijke doel om datgene voort te zetten waarmee we in 
2022 geëindigd zijn. Koester het goede en perfectioneer het 
mindere, en vooral geniet van elkaar. Mijn advies voor het nieuwe 
jaar: zeg elke dag vriendelijk goedemorgen, goedemiddag, goe-
denavond bij de bakker, in de winkel, tegen de buren of gewoon 
op straat. Het kan wonderen doen.
 
De blijke Diepenbekenaar
Ook als burgemeester wil ik graag voortbouwen op onze  
verwezenlijkingen van in 2022. Het gaat namelijk goed in  
Diepenbeek. Regelmatig neem ik een ‘Teng’ in de hand, ons 
infoblad vol mooie aankondigingen en verwezenlijkingen die  
er gekomen zijn door de samenwerking tussen inwoners,  
verenigingen en de gemeente Diepenbeek. Bij deze een  
welgemeende dankuwel aan allen die daaraan een bijdrage  
leveren. Ook financieel kunnen we goede cijfers voorleggen.  
We blijven dus investeren in de blije Diepenbekenaar, maar  
doen dat doordacht en met het oog op de toekomst.

Een moeilijke vraag
We willen niet dat de volgende generaties opgezadeld worden 

met torenhoge schulden die op hun beurt gecompenseerd  
moeten worden met belastingverhogingen. Laat staan dat onze 
kinderen en kleinkinderen in de toekomst niet meer kunnen re-
kenen op dezelfde uitstekende dienstverlening als die ze vandaag 
gewoon zijn. Dat is toch iets waarover we moeten nadenken. 
Alles wordt per slot van rekening duurder en duurder, het taken-
pakket van onze gemeentelijke diensten wordt met de dag uit-
gebreider en we willen als gemeente blijven groeien. Dat brengt 
ons automatisch bij de vraag: kan Diepenbeek op zichzelf blijven 
bestaan en toch de uitdagingen van de toekomst trotseren?

Samen zorgen voor Diepenbeek
Uit de bestuurskrachtanalyse die de gemeente liet uitvoeren  
blijkt dat dat op korte termijn zeker nog mogelijk is en ons  
N-VA-bestuur besliste al snel om als Diepenbeek verder te  
gaan. Uiteraard staan wij voor grote uitdagingen en onze dienst- 
verlening kreeg van u een mooie score, waarvoor dank. We 
willen graag onze inwoners dezelfde service blijven bieden.  
Wij beschikken over een sterke bestuursploeg, gemotiveerde 
medewerkers en fantastische inwoners. Samen  
zorgen we ervoor dat het goed wonen, werken  
en verblijven is in onze mooie stad Diepenbeek.

Ve dun da bra goed in oos sjoen gemeinte. 
Ieg wil oeg doveur allemol bedanke en zen 
dan oog hiel fier op oos benkelik sjoen  
dürrep bei zen werm Diepenbekenëre!

NIEUWJAARSRECEPTIE

Vrijdag 20 januari 2023
Vanaf 19 uur

Beginnen doen we met een hapje en een drankje. 
De avond sluiten we knallend af met een dj.

Van harte welkom!

Rik Kriekels, burgemeester

Mijn 
allerbeste 

wensen voor 
een fantastisch 

2023!

Diepenbeek
diepenbeek@n-va.be N-VA Diepenbeekwww.n-va.be/diepenbeek
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Ook deze maand blikken onze raadsleden terug op enkele belangrijke verwezenlijkingen van het gemeentebestuur. Intern  
overleg binnen ons bestuur, vergaderingen met de bevoegde instanties en diensten, besprekingen over de partijgrenzen heen,  
het is allemaal nodig om elke dag een stap dichter bij die 19.000 blije Diepenbekenaren te komen. We werken verder aan een 
mooier, groener, leefbaarder Diepenbeek.

#Wewerkenverder

Nieuwe locatie Sociaal Huis
“Het Sociaal Huis van Diepenbeek heeft sinds 
kort een nieuwe locatie. Vanaf nu kan u terecht  
in Huis Schoofs, tegenover het gemeentehuis. 
Voor alle vragen over bijvoorbeeld schuldhulp-
verlening, voedselpakketten, energiefondsen, 
thuiszorg kan u hier terecht. U maakt best op 
voorhand een afspraak door te bellen naar  
011 29 35 70. Het spiksplinternieuwe gebouw is 
zo goed als energieneutraal. Dat zal een enorme 
besparing op de energiefactuur zijn.”

Nancy Kwanten
Gemeenteraadslid

De nieuwe vrijetijdsbrochure is er!
“Iedereen heeft het recht om zich te kunnen ontspannen na 
een drukke werkweek. Dan moeten er natuurlijk ook vol-
doende mogelijkheden zijn. Gelukkig kunnen we daarover 
in Diepenbeek absoluut niet klagen. Integendeel, onlangs 
publiceerde de Dienst Vrije Tijd van onze gemeente een 
nieuwe vrijetijdsbrochure voor het voorjaar. Wilt u naar 
een theatervoorstelling of een optreden? Of wilt u liever iets 
bijleren tijdens een interessante workshop of lezing? Het kan 
allemaal. En dat vlak bij de deur 
in onze gemeente. Hoe zalig is 
dat? Een dikke pluim voor de 
Dienst Vrije Tijd om telkens een 
mooi, uitgebreid programma 
samen te stellen.”

Jordy Boons
Gemeenteraadslid

Mobiliteit in Diepenbeek
“Dat er in Diepenbeek de laatste maanden heel wat veranderd is op het vlak van mobiliteit hoef 
ik u niet te vertellen. De overwegen werden gesloten en drie nieuwe bruggen werden gebouwd. 
We kregen een fietstunnel onder de spoorlijn Hasselt-Bilzen. Dat gebeurde allemaal voor de 
veiligheid van de Diepenbekenaar. We beseffen maar al te goed dat dat geen eindpunt is.  
De N-VA draagt de veiligheid van de zwakke weggebruiker hoog in het vaandel. Vandaar dat 
we ernaar streven om in het centrum van Diepenbeek een aantal maatregelen te treffen.  
De bewoners van Diepenbeek konden daarover meebeslissen op woensdag 14 december 2022.  
We spraken onder andere over fietsstraten, schoolstraten, 30km-zones, eenrichtingsstraten. 
Alle ideeën worden nu in een concreet plan gegoten, zodat we tegen de zomer kunnen starten 
met de uitvoering van de maatregelen.”

Jan Bynens 
Schepen

diepenbeek@n-va.be
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Nieuwjaarsboodschap 
Knaldrang, het woord van 2021, was voor mij 
nog meer van toepassing in 2022. Een heel jaar 
feesten en evenementen bijwonen zonder enige 
beperking. Heerlijk toch! Er is altijd wel een 
reden om iets te vieren of om te genieten. Laat 
2023 daarom een jaar zijn vol plezier, vreugde, 
liefde en vriendschap. Dus mijn motto voor 
2023: doe iets geks, denk iets moois, zeg iets 
liefs, dan heeft elke dag iets positiefs!  
Een gelukkig 2023!

Verkiezingen 2023
2023 wil zeggen dat de verkiezingen om de hoek loeren. Uiteraard zijn wij 
met het bestuur volop bezig met de voorbereidingen, maar we kunnen 
jullie input zeker gebruiken. Zoals u weet, is burgerparticipatie voor N-VA 
Diepenbeek superbelangrijk, dus laat u horen en vul via deze QR-code de 
korte vragenlijst in of stuur uw feedback naar diepenbeek@n-va.be. 

•   Wat gaat/is supergoed in Diepenbeek?
•   Wat kunnen we verbeteren?
•    Wat zou u invoeren/veranderen, indien u burgemeester was?
•    De stemplicht vervalt voor gemeentelijke verkiezingen in 

2024. Komt u naar de stembus?

Liesbeth Steegmans
Ondervoorzitter en gemeenteraadslid

Nieuw voetbalcomplex Albert Stadion voor KFC Diepenbeek
Op zondag 20 november 2022 vond de inhuldiging van het nieuwe stadion plaats. Dat is gelegen in de Waardestraat. De feestelijke 
stoet werd muzikaal begeleid door De Stroobanders. De officiële opening met doorknippen van het lint gebeurde door Vlaams  
minister van Sport Ben Weyts, gouverneur Jos Lantmeeters, burgemeester Rik Kriekels, schepen Ilse Pipeleers, voorzitter KFC  
Diepenbeek Yves Peeters en special guest Balthasar Boma van Boma Vleesindustrie NV.

Het nieuwe complex heeft 
twee kunstgraspleinen.  In 
het nieuwe gebouw bevinden 
zich niet alleen een grote en 
een kleine kantine, maar ook 
verschillende kleedkamers 
met douchevoorziening 
per kleedkamer. Een derde 
plein is voorzien en kan 
in het voorjaar in gebruik 
genomen worden.

In de kijker: Inge Geraerts
In dit blad blikken we graag terug op 
enkele succesvolle activiteiten uit 2022: 
• de wandeling met Zuhal Demir;
• de avondmarkt;
• het Vlaams Feest; en 
• de Brunch. 

Zeshonderd bezoekers kwamen naar het 
Vlaams Feest. Onze brunch werd door 
driehonderd mensen gesmaakt, waar-
door we met trots kunnen zeggen dat we 
uitverkocht waren.

Al die activiteiten werden in goede 
banen geleid door ons bestuur en in het 
bijzonder door onze organisatieverant-
woordelijke Inge, waarvoor zij in 2022 
werd verkozen. Alle activiteiten die ze tot 
nu toe heeft georganiseerd, waren meer 
dan geslaagd. Inge weet van aanpakken 
en daarvoor zijn we haar heel dankbaar. 
Bedankt voor je enthousiasme en inzet, 
Inge!

Voetballer 
zijn, is 

plezant!

Katrien Verrees, secretaris en communicatieverantwoordelijke

www.n-va.be/diepenbeek
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting

BEL FRA SVK IT SPA EMU NED SVN DUI FIN OOS GRI POR LUX ZWE DK ZWI IER NOR
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


